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MØTEPROTOKOLL 
 

Hovedutvalg for samfunn 
 

Møtested: Taxibåtbrygga   
Møtedato: 05.06.2008 Tid: 16.00 
 
 
Det møtte følgende 9 representanter: 
 
Faste medlemmer: Innkalte varamedlemmer: 
Ellef Ellegård 
Reidar Skoglund 
Esperanza Halvorsen 
Chris Jacobs 
Aud Handelsby 
Erling Laland 
Sølvi Wreen 
Søren Jensen 
Johan Tønnes Løchstøer 
 

 

Andre:  
Harald Bothner 
Bjørn Ørvik  

 

 
Orientering : 
Fra leder av styret for Skjærgårdstjenesten Alf Martin Dalen 
 
 
Følgende saker ble behandlet: 
 
 
61/08   
SAKSPROTOKOLL: REFERATER/DELEGERTE SAKER HSU 05.06. 2008  
 
 
Behandling: 
 
Ingen merknader. 
 
Hovedutvalget drøftet kultursjefens notat av 28.05.08 om søknad fra Kragerøfestivalen. Rådmannen 
fremmer sak til behandling i neste møte.  Dessuten drøftes tilskudd og garantier til festivaler i 
forbindelse med budsjettarbeidet høsten 2008. Tilsvarende bør det drøftes om lag og foreningers 
betaling for bruk av kommunale lokaler til overnatting og arrangementer.  
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Vedtaket blir etter dette: 
 
1.  HSU ber Enhet for teknisk drift sjekke ut om svaret fra Statens Vegvesen om skilting fra E-

18 mot Levang/Stabbestad er i overenstemmelse med HSU vedtak 

2.  Ingen merknader til protokoll fra møte 08.05.08.  Leder orienterte om møte med 
Skjærgårdsgospel.  Det vil bli fremmet sak om oppfølgningen av vedtak i sak nr 54/08. 

  
 
 
  
62/08   
SAKSPROTOKOLL: DEN NEDLAGTE KRAGERØBANEN DRANG... SANNIDAL 
STASJON. FORESPØRSEL FRA JERNBANEVERKET OM FRAMTIDIG BRUK. 
 
 
Behandling: 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt.  
 
 
Vedtaket blir etter dette: 
1. 
 
 
2. 

Kragerø kommune vil ikke engasjere seg som eier eller driver av eksisterende jernbaneanlegg 
på den nedlagte Kragerøbanen.  
 
Inngår Jernbaneverket som grunneier avtaler med andre aktører som eiere/drivere av anlegget 
til dresinsykling må dette sees på som et positivt aktivitetstilbud i reiselivssammenheng.  
 

3. Finner Jernbaneverket at de vil fjerne eksisterende jernbaneanlegg må det settes i gang en 
prosess for å avklare mulighetene for å kunne etablere gang- og sykkelvei langs den gamle 
jernbanetrasèen. 
 

4. 
 
 
 
5. 

Kommunens anbefalinger forutsetter at problemene dagens anlegg påfører tilgrensende 
eiendommer når det gjelder skogsdrift og atkomst løses. Dessuten at anlegg av historisk verdi 
tas vare på. 
 
Inntil endelig bruk av Kragerøbanen er avklart opprettholdes markeringen til jernbaneformål i 
kommuneplanens arealdel.  
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SAKSPROTOKOLL: MALMHELLA 2 GNR 14 BNR 52 - KONSESJONSVILKÅR 
BOPLIKT  
 
 
Behandling: 
 
Saken utsettes til senere møte da saksfremstillingen ikke var vedlagt sakskartet. 
 
 
Vedtaket blir etter dette: 
 
 Saken utsatt for senere behandling.   
 
 
  
64/08   
SAKSPROTOKOLL: GNR 25 BNR 27 GUMØY VESTRE - SØKNAD FRITAK 
BOPLIKT  
 
 
Behandling: 
 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
Vedtaket blir etter dette: 
 
 Ingeborg Bøe, Marianne Bøe Hunsrød og Dagfinn Bøe gis fritak for boplikten på gnr 25 bnr 

27 på Vestre Gumøy etter odelslovens bestemmelser. 
  

Det vises til at det tidligere er gitt fritak for boplikten på eiendommen bl.a. begrunnet ut fra 
eiendommens svake ressursgrunnlag. Verdien som landbrukseiendom er ikke blitt større siden 
den gangen. 

  
Det er et vilkår at driveplikten blir tatt vare på ved inngåelse av 10 årig avtale om bortleie av 
jordveien. 

 
  
65/08   
SAKSPROTOKOLL: NYE VEINAVN - 2008  
 
 
Behandling: 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
Vedtaket blir etter dette: 
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1. HSU vedtar veinavn og områdenavn som vist i tabellen under. 
  
  

STREKNING 

FRA TIL 

Administrasjonens 
forslag til nytt navn 

Rundkjøringa ved Vinmonopolet Ny rundkjøring ved Sannidal Stasjon Kragerøveien 

Ny rundkjøring ved Vafos Brug 
Over Rønningbakken/Rindebakken - 
Krokenveien Sannidalsveien 

Ny rundkjøring ved Kruse Smith 
Gjennom Vadfoss til ny rundkjøring ved 
Kragerø steinindustri Vadfossveien 

Vei 1 Jomfruland  Utsiaveien 
Vei 2 Jomfruland  Skaddenveien 
   
Områdenavn:   
Furuholmen  Furuholmen 
Kirkholmen  Kirkholmen 
Lille Kirkholmen  Lille Kirkholmen 
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SAKSPROTOKOLL: SØKNAD ANLEGGSMIDLER 2008  
 
 
Behandling: 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
Vedtaket blir etter dette: 
 
1. Hovedutvalg for samfunn fordeler årets anleggsmidler, kr 150 000,- slik: 

 
 Søker Søknadssum Tildelt 06 Tildelt 07 Forslag 08 

Kragerø Rideklubb 75 000 Ikke søkt Ikke søkt 15 000 
Levangsheia Idrettslag 25 000 5 000 0 15 000 
Kragerø IF allianse 100 000 Ikke søkt 15 000 10 000 
Sannidal Idrettslag 150 000 Ikke søkt 15 000 5 000 
Kragerø Judoklubb 5 000 5 000 Ikke søkt 5 000 
     
Kjølebrønd Velforening 10 000 5 000 0 8 000 
Sollia II Vel 16 000 0 0 6 000 
Thomesheia Velforening 25 000 0 0 12 500 
Farsjø Velforening 40 000 5 000 0 16 000 
Kalstadhaven Vel 30 000 Ikke søkt Ikke søkt 7 500 
     
Sannidal Speidergruppe 10 000 Ikke søkt 0 10 000 
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Singspiration 30 000 Ikke søkt 0 0 
Marcel Singers 35 000 Ikke søkt Ikke søkt 0 
     
Mellommyra Fritidsforening 17 000 5 000 0 10 000 
Helle Forum 20 000 0 0 0 
     
Sannidal Jeger - og 
Fiskeforening 

25 000 0 0 7 500 

Sannidal Skytterlag 9 500 5 000 0 7 500 
     
Kragerø Menighet 50 000 Ikke søkt Ikke søkt 0 
Vadfoss og Omegn 
Pensjonistforening 

10 000 0 5 000 5 000 

Berg – Kragerø Museums 
Venner 

Ingen 0 Ikke søkt 2 000 

Levangsheias Kulturkomite 3 000 0 2 000 3 000 
Portør Skole Ingen 0 Ikke søkt 5 000 
     
Sum 685 500   150 000  
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SAKSPROTOKOLL: SØKNAD OM MIDLER TIL FOREBYGGEN... OG 
UNGDOMSARBEID/ PROSJEKTMIDLER 2008 
 
 
Behandling: 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
Vedtaket blir etter dette: 
 
 
1. Hovedutvalg for Samfunn fordeler årets midler til forebyggende barne- og ungdomsarbeid, kr 

189 000,- slik: 
 

 Søker Søknadssum Tildelt 06 Tildelt 07 Forslag 08 
Levangsheia IL 20 000 Ikke søkt Ikke søkt 20 000 
Sannidal langrenn- og 
skiskyttergruppe 

36 000 Ikke søkt Ikke søkt 18 000 

Sannidal I.L 40 000 Ikke søkt Ikke søkt 20 000 
Kragerø IF håndball 92 000 Ikke søkt Ikke søkt 46 000 
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Sannidal kirkes barnekor 
/JUNTOS  

15 000 Ikke søkt Ikke søkt 10 000 

Singspiration Ikke oppgitt Ikke søkt Ikke søkt 15 000 
Kragerø Skolemusikkorps 30 000 Ikke søkt 7 000 10 000 
     
Sannidal Speidergruppe 20 000 Ikke søkt 7 000 20 000 
     
Kjølebrønd Velforening 25 000 3 000 4 000 0 
Helle Forum 30 000 20 000 0* 0 
Sannidal U. skole Polentur 
2009 

20 000 Ikke søkt Ikke søkt 5 000 

Sollia II Vel 22 000 0 7 000 15 000 
Mellommyre Fritidsforening 6 000 2 000 3 000 5 000 
Kragerø Menighet 6 000 Ikke søkt Ikke søkt 5 000 
Sum 362 000   189 000  

  
 
* Helle Forum mottok kr 30 000,- i 2007 fra ”Utviklingsprogram for oppvekstmiljøet” 
 
 
  
68/08   
SAKSPROTOKOLL:  SKJÆRGÅRDSTJENESTEN I KRAGERØ - UTGIFTER FO...  
MED INNSAMLING AV AVFALL 
 
 
Behandling: 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
Vedtaket blir etter dette: 
 
 
Hovedutvalg for samfunn omgjør sitt tidligere vedtak hvor det heter: 
”Skjærgårdstjenesten gis fritak for betaling av renovasjonsavgift.” 
 
Under henvisning til at gjeldende lov-/regelverk ikke gir muligheter for å ”velte” kostnader 
forbundet med håndtering av avfall innsamlet av Skjærgårdstjenesten over på abonnentene 
forutsettes det Skjærgårdstjenesten betaler ordinære avgifter på området. 
 
 
  
69/08   
SAKSPROTOKOLL: TERTIALRAPPORT PR. 30 APRIL 2008  
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Behandling: 
 
Erling Laland (A) fremmet følgende forslag: 
 

”Prosjekt kunstskole igangsettes i tråd med kommunestyrets vedtak. Det til tross for at 
Fylkeskommunen ennå ikke har kommet med endelig tilsagn, noe man anmoder administrasjonen 
om å tilskynde overfor fylkeskommunen.” 

 
Ved avstemming ble Lalands forslag vedtatt med 8 mot 1 stemmer. Øvrige punkter ble enstemmig 
vedtatt. 
 
 
Vedtaket blir etter dette: 
 
 
1 Planlagt utbygging av Kalstad barnehage utsettes i påvente av utredning om ulike alternative 

løsninger i Kalstadområdet.  Ny sak til politisk behandling innen utgangen av inneværende år.   
2 Rammen for enhet for skole økes med kr 239 000 som finansieres fra disposisjonsfond 

(øremerket ekstrakostnader forbundet med de nye skoleprosjektene).  Beløpet dekker 
utgifter forbundet med tilrettelegging av skoledrift i nye bygg. 

3 Rammen for enhet for omsorg økes med kr 6 577 000 fordelt på avdelinger som skissert i 
egenrapporten til enheten.  Av beløpet gjelder kr 117 000 (nye vaskemaskiner) bare for 
2008. 

4 Rammen for politisk virksomhet øker med kr 64 000 og brukes til økt støtte til politiske 
partier  

5 Rammen for enhet Helse og Rehabilitering økes med kr 1 000 000 for å dekke opp 
merforbruk innenfor barnevern 

6 Det tilføres kr 1 140 000 ekstra til lønnsjusteringspotten som følge av justeringoppgjøret pr 1. 
januar 2008 for deler av høyskolegruppene 

7 De økte rammene til enhetene samt økningen til lønnsjusteringspotten, til sammen kr 
9 020 000 gjøres ved å endre budsjettanslagene slik som vist i tabellen på side 4 i 
tertialrapporten: Redusert rammetilskudd kr 4 012 000, redusert skatteinntekter kr 
8 014 000, økt refusjonsinntekt særlig ressurskrevende brukere kr 4 000 000, økte 
renteinntekter kr 1 000 000, økt utbytte Kragerø Energi AS kr 500 000, reduserte avdrag på 
lån kr 2 274 000, økt bruk av ubundne fond kr 239 000, økt bruk av bundne fond kr 
547 000, redusert overføring til investeringsregnskapet kr 12 491 000. 
 
Vedtakspkt 4-8 budsjettendringer finansieres slik: 
 Redusert 

inntekt 
Økt inntekt Redusert 

kostnad 
Økt kostnad Sum 

Skatteinntekt 8 014            8 014 
Rammetilskudd 4 012            4 012 
Kompensasjons-
tilskudd særsk.  
ressurskrevende 
brukere 

  
 
 
- 4 000 

   
 
 
      - 4 000 
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Økte renteinnt.  - 1 000         - 1 000 
Økt utbytte  -    500         -    500 
Redusert avdrag      - 2 269        - 2 269 
Bruk ub.fond     - 239            - 239 
Bruk b.fond     - 547            - 547 
Redusert of til 
investering fra 
drift 

 
 

 
 
 

 
 
    -12 491 

  
 
     -12 491 

    SUM       - 9 020 
       

8 Investeringsregnskapet salderes slik (tabell side 51): Ledige budsjettmidler Kalstad barnehage 
kr 4 056 399 trekkes inn (jfr. pkt 1 i innstillingen), skoleutbyggingene tilføres 18 800 000 
(fordelt med kr 8 100 000 Feierheia og kr 10 700 000 Helle skole).  Sannidal barnehage 
avsluttes og ledige budsjettmidler kr 1 159 768 trekkes inn.  Ledige budsjettmidler fyranlegg 
Kragerø Biograf trekkes inn med kr 69 500. Kjøp av grunn boligtomter Sollia tilføres kr 
1 000 000.  Sannidal U-skole ventilasjonsanlegg tilføres 1 900 000.  Prosjekt 260 
Elektronisk saksbehandlingsutstyr styrkes med kr 140 000 med tilsvarende trekk på prosjekt 
259 Bredbånd.  Netto økte investeringer er på kr 16 414 333 og må lånefinansieres. I tillegg 
må det lånefinansieres det som ble strøket som overføringer til investeringsregnskapet fra 
driftsregnskapet med kr 12 491 000.  Økt låneopptak for 2008 blir etter dette: kr 28 905 
333. 
 
I tabellform kan det settes opp slik: 
 Økt bevilgning Redusert bevilgning 
192 Ny skole Feierheia            8 100 000  
215 Sannidal barnehage tilbygg 3           1 159 768 
233 Ny skole Helle          10 700 000  
237 Fyranlegg Kragerø Biograf                69 500 
247 Boligtomter Sollia kjøp av grunn            1 000 000  
253 Kalstad barenhage tilbygg           4 056 399 
263 Sannidal U-skole utbygging/ventilasjon            1 900 000  
259 Bredbånd              140 000 
260 Elektr. saksb.system/PC politikere               140 000  
                                           SUM          21 840 000          5 425 667 
Finansieres med nye låneopptak         16 414 333 
    

9 Avvik i pensjonskostnaden som skyldes premieavvik som avviker fra det budsjetterte 
reguleres mot bruk eller avsetning til ubundet fond pensjonspremier i forbindelse med 
årsoppgjøret uten budsjettvedtak 

10 Resultatmål nr 3 ”Legge til rette for kompetanseheving gjennom videreutdanning” tas ut av 
virksomhetsplanen for Enhet for Sosialtjenesten.   

11 Det opprettes en ny stilling som byggesaksbehandler i enhet for areal og bygg finansiert 
innenfor rammen av selvkostsystemet. 

 
12 

 
(Dette forslaget behandles kun i hovedutvalg for helse, omsorg og sosiale tjenester.) 
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Tiltak nr 2 til resultatmål 1 ”Bidra til at lokalavdelingen av LMS blir en del av samarbeidet 
med sosialtjenesten, menigheten og bymisjonen” ut.  
 

13 Prosjekt kunstskole igangsettes i tråd med kommunestyrets vedtak. Det til tross for at 
Fylkeskommunen ennå ikke har kommet med endelig tilsagn, noe man anmoder 
administrasjonen om å tilskynde overfor fylkeskommunen. 

 
 
 
 
  
71/08   
SØKNAD OM STØTTE - NORSK ORNITOLOGISKE FORENING AVD. TELEMARK. 
 
 
 
Behandling: 
 
Tilleggsaken ble delt ut på møtet: 
Utvalget var enig i at saken ble behandlet. 
 
Reidar Skoglund (H) fremmet følgende forslag: 
 

”Det forutsettes at foreningens regnskap for 2007 og budsjett for 2008 legges frem for 
administrasjonen, før midlene blir utbetalt.” 

 
Innstillingen med Skoglunds forslag til punkt 2 ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Vedtaket blir etter dette: 
 
 
1. Hovedutvalg for samfunn bevilger kr 22 000,- i driftsstøtte til Norsk Ornitologisk Forening, 

avd. Telemark. Beløpet bevilges fra budsjettpost 3000 3600 14700. 
 

2. Det forutsettes at foreningens regnskap for 2007 og budsjett for 2008 legges frem for 
administrasjonen, før midlene blir utbetalt.” 

  
 
 
Eventuelt: 
 
Erling Laland (A) ba om at arbeidet med å fjerne buene foran rådhuset forseres før Kronprinsparets 
besøk til høsten. 
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Reidar Skoglund (H) tok opp KIF’s behov for utskifting av gummigranulat på kunstgressbanen, og 
signaliserte at det vil bli fremmet en søknad.  
 
 
 Underskrifter:  

Ellef Ellegård (s)  Sølvi Wreen (s) Aud Handelsby (s) 
 

       
 
               

Harald Bothner 
 

 
utvalgssekretær 

  
Utskriften bekreftes: 

  
Wenke Wigemyr Brødsjø 

 
 
 
 
 


